

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN KUWAIT BANK Date: 30-10-2025 09:04:55 AM Subject: Detailed material information	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: البنك الاردني الكويتي التاريخ: 30-10-2025 09:04:55 AM الموضوع: معلومات جوهرية مفصلة
Transcript of the report:	نص التقرير:
At its meeting held on 29 October 2025, the Board of Directors of Jordan Kuwait Bank resolved to propose to the General Assembly a capital increase of JD 60 million through private subscription, comprising 30 million shares at a price of JD 2 per share. During the same meeting, the Board also approved the decision to acquire a controlling stake in FIMBank p.l.c. (Malta), as detailed in a separate disclosure issued by the Bank. The proposed capital increase is intended to support this strategic acquisition and the Bank's broader regional and international expansion plans, reflecting the continued confidence of shareholders in its long-term vision and growth trajectory. Both proposals remain subject to the approvals of the relevant regulatory authorities. For any inquiries, please contact the Investors Relations Department.	قرر مجلس إدارة البنك الأردني الكويتي، في اجتماعه المنعقد بتاريخ 29 تشرين الأول 2025، التوصية للهيئة العامة للمساهمين برفع رأس مال البنك بمبلغ 60 مليون دينار أردني عن طريق الاكتتاب الخاص، وذلك من خلال إصدار 30 مليون سهم بسعر 2 دينار للسهم الواحد. وخلال الاجتماع ذاته، وافق المجلس أيضا على قرار الاستحواذ على حصة مسيطرة في بنك FIMBank p.l.c. (مالطا)، كما هو موضح في إفصاح منفصل صادر عن البنك بنفس التاريخ. وتهدف زيادة رأس المال المقترحة إلى دعم هذا الاستحواذ الاستراتيجي وخطط البنك للتوسع الإقليمي والدولي، مما يعكس ثقة المساهمين المستمرة برؤية البنك طويلة الأمد ومسار نموه. وتبقى هذه القرارات خاضعة لموافقة الجهات الرقابية المختصة. لأي استفسارات، يرجى التواصل مع دائرة شؤون المساهمين في البنك.
Date of occurrence of material event: 29-10-2025	تاريخ وقوع الحدث الجوهري: 29-10-2025
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: علاء حجازين	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: علاء حجازين